

Musou Band

無雙樂團
Musou Band

藝術總監 Artistic Director:
劉學軒 LIU, Shueh-Shuan

聯絡人 Contact:
陳嘉聿 Leo CHEN

電話 Tel:
+886-986-325325

E-mail:
ssliu@yahoo.com.tw

網址 Website:
<http://www.facebook.com/musoumusou>

團隊地址 Address:
23444 新北市永和區仁愛路269號3樓
3F., No.269, Ren'ai Rd., Yonghe Dist., New Taipei
City 23444, Taiwan (R.O.C.)

引用乾隆皇帝對極珍寶物的讚美「天下無雙，古今鮮對」，獨一無二的樂器及音色正是無雙樂團的創團精神，由國內各大學國樂系美女所組成的女子樂團，以跨界國樂為主，充滿想像力與故事性的音樂與曲風，時而連串千古愛恨情愁，也同時呈現時尚新古典音樂之美。

Quoting Emperor Qianlong on the most valuable treasures, 'second-to-none (pronounced as Musou), ' Musou Band aims for unique musical instruments and fine timbre that's second to none. Made up of top female players majored in Chinese music from colleges all over the country, Musou Band specialized in Chinese music performance. Winged by music full of imagination and plot lines, they portrait human emotions through a modern version of classical music.

《戀戀台灣》，無雙樂團提供 (2011)



無雙樂團照，無雙樂團提供 | Musou Band



《戀戀台灣》，無雙樂團提供 (2011)

功夫英雄之紅顏樓 (2012)

2012年第二十三屆流行音樂金曲獎最佳臺語男歌手荒山亮製作打造，國樂美女樂團最新演唱EP專輯。

The Konfu Hero and the Tower of Beauty (2012)

Created by Ric, the Best Taiwanese Male Singer of The Golden Melody Award in the Popular Music Category 2012. The latest EP of this fabulous band.

無雙 (2009)

三千玉貌休自誇，無雙金釵獨相向。樂團首張同名專輯，象徵無雙金釵們獨一無二的地位與音色。

Musou (2009)

Musou's Musou album is the symbol of the musicians' uniqueness in both their place in the field and their music.



《紅顏無雙》，無雙樂團提供